
PROTOKÓŁ NR 5/2011 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 25 lutego 2011 r. 
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – mgr St. Sulik. 
 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 

Przewodniczący Komisji – St. Sulik zaproponował  następujące zmiany do 
porządku obrad: 
 
− rozpatrzenie pisma p. ………………… w sprawie pomocy w otrzymaniu 

mieszkania socjalnego – jako punkt 2; 
− jako punkt 3 – „Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski”. 

 
W głosowaniu członkowie komisji jednogłośnie przyjęli propozycje 
Przewodniczącego dot. rozszerzenia porządku obrad komisji o powyższe 
punkty. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Pismo p. ………………….. w sprawie przyspieszenia przydziału mieszkania 
oraz informacja Zakładu Usług Miejskich w sprawie w/w wniosku 
(dokumenty w załączeniu). 

2. Pismo p. ………………….. w sprawie pomocy w otrzymaniu mieszkania 
socjalnego (dokumenty w załączeniu). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski. 

4. Sprawy różne. 
 

Do punktu 1: 
 
Przed rozpatrzeniem pisma p. …………………., Dyrektor ZUM –  
Z. Wesołowski poinformował, że wpłynęły 73 odwołania od projektu przydziału 
lokali z mieszkaniowego zasobu gminy na 2011 r. Najstarszy wniosek  
o przydział mieszkania został złożony w 2000 r. Wszystkie odwołania będą 
rozpatrzone według kryteriów przewidzianych w uchwale Rady Miasta. Jeśli 
chodzi o lokale komunalne, w pierwszej kolejności rozpatrywane są wnioski 
wychowanków z domów dziecka, wnioski ze skalą punktową i wnioski osób, 
które deklarują wykonanie remontu lokalu na własny koszt. 



Jeśli chodzi o mieszkania socjalne, w pierwszej kolejności rozpatrywane są 
wnioski wychowanków domów dziecka, osób bezdomnych oraz osób, które 
mają wyroki eksmisyjne z przydziałem lokalu socjalnego. 
Należy zdawać sobie sprawę z tego, że lokale mieszkaniowe są zadłużone. 
Zaległości w tym zakresie sięgają 4 mln zł. Ale trzeba stawiać pewne 
wymagania, ponieważ osoby, które otrzymują lokal po eksmisji, nadal nie płacą 
czynszu.  
Jeśli chodzi o sprawę p. …………….., wniosek został złożony w 2008 r. Pan 
……………….. zwraca się o lokal o pełnym wyposażeniu (woda, ciepło, 
ubikacja) z uwagi na stan zdrowia jego córki. Utrzymanie takiego lokalu 
kosztuje. Natomiast wnioskodawca do dnia dzisiejszego nie przedstawił 
zaświadczenia o dochodach mimo wezwania ZUM. 
Radna H. Sławek poinformowała, że zna córkę p. ……………., rzeczywiście 
stan jej zdrowia jest taki, jak opisany we wniosku i zdaniem radnej należałoby 
pomóc w tym przypadku. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie opowiedzieli się za ponownym rozpatrzeniem 
sprawy p. ………………….. przy analizie odwołań od przydziału lokali  
z mieszkaniowego zasobu gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2011 r. 
 

Do punktu 2: 
 
Przewodniczący Komisji – St. Sulik poinformował, że zna sytuację p. ………, 
ponieważ była ona pensjonariuszką Domu Pomocy Społecznej.  
Po opuszczeniu placówki wnioskodawczyni miała zapewnione mieszkanie wraz 
z wyposażeniem, ale nie dawała sobie rady z jego utrzymaniem. Dyrekcja  
w/w placówki czyniła starania o załatwienie jej miejsca w Domu Samotnej 
Matki. 
Zdaniem radnej E. Helickiej dobrze byłoby, aby osoba ta przebywała w ośrodku, 
gdzie sama miałaby również opiekę.  
Dyrektor ZUM – Z. Wesołowski zwrócił się z pytaniem, jeśli komisja 
zdecydowałaby o pomocy dla tej pani, to jakie mieszkanie należałoby 
przydzielić, ponieważ mieszkania socjalne mają niższy standard.  
 
W wyniku dyskusji członkowie Komisji ds. Rodziny jednogłośnie opowiedzieli 
się za umieszczeniem p. ……………… na liście przydziału lokali  
z mieszkaniowego zasobu gminy na 2011 r. – ze względu na jej trudną sytuację.  
 
 

Do punktu 3: 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 



Ostrowiec Świętokrzyski (w załączeniu do protokołu) przedstawił Naczelnik 
Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – J. Malinowski informując, że Rada 
Miasta co roku przyjmuje taki program, do którego załącznikiem jest ramowy 
plan finansowania zadań zawartych w w/w programie.  
Ten projekt uchwały wprowadza środki niewykorzystane w 2010 r., to jest 
585.020 zł. Ich szczegółowy podział zawiera załącznik do uchwały. Środki 
przeznaczone są m.in. na prowadzenie świetlic w okresie wakacji oraz od 
września do grudnia. 
 
Ad. 4/Sprawy różne. 
 
Nie zgłoszono żadnych spraw. 

 
 

Na tym obrady zakończono. Posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 11.20. 

 

Protokołowała:             Przewodniczył: 

        Przewodniczący Komisji 

M. Kamińska         mgr Stanisław Sulik 


